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Obecní úřad Veliká Ves 
 

Zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 
 

Číslo: 3/2010 
 

Datum konání:  30. 6. 2010 od 18.30 hodin 
 

Přítomni:  Ing. Hanykýř, p. Kučerová, p. Kněž, p. Špeta 
Omluveni: p. Klepsa 
Hosté: p. Francová, Ing. Milatová, p. Lysák, p. Číhal, p. Macanová, Ing. Černíková,  
p. Havlíčková 
 
Zápis z jednání : 
 

Program:  
1.    Kontrola usnesení ze zápisu zasedání zastupitelstva z 19. 5. 2010 
2.    Vodné a stočné za I. pololetí 2010 
3.    Záměr – nákup pozemku (chodník Kateřinky) 
4.    Dotace na opravu místních komunikací 
5.    Oprava komunikace v Kateřinkách 
6.    Změna úředních hodin v měsíci červenec a srpen 
7.    Užívání obecních pozemků 
8.    Došlá pošta 
9.    Diskuze, různé 
 

Zastupitelé souhlasí s programem zasedání. 
 

Hlasování: pro 4 hlasy 
 

Usnesení: ZO schválilo předložený program zasedání 
 

1. Kontrola usnesení číslo 2 ze dne 19. 5. 2010 
Byla provedena kontrola zápisu z minulého zasedání. 
Připomínky: 
7.2 Osvětlení v ulici směrem na Odolenu Vodu. Bylo zadáno vypracování projektové 
dokumentace a zpracování cenového rozpočtu. V ulici by měly být umístěny 3 světla 
s úsporným režimem a s větší světelnou intenzitou. Umístěny budou po pravé straně 
této ulice při pohledu od hlavní silnice. 
Připomínky k umístění sloupů je možno řešit telefonicky přímo s projektantem, 
panem Knížkem (tel. 602170002).  
7.3 Instalace bezpečnostního zrcadla. Na žádost občanů bylo upraveno natočení 
tohoto zrcadla, aby splňovalo účel nasměrování. 
 
2. Vodné a stočné za I. pololetí 2010 
Zastupitelé se dohodli na ceně vodného a stočného za 1. pololetí tohoto roku. 
Vodné: 29 Kč/m3 
Stočné: 400 Kč/osoba trvale žijící 
Od 1. července 2010 provozuje firma VaK Zápy. 
Poplatky za vodné a stočné se budou vybírat do konce září na obecním úřadě. 
 

Hlasování: pro 4 hlasy 
 

Usnesení č.1: Zastupitelstvo obce schvaluje ceny vodného a stočného za 1. pololetí 
roku 2010. Cena vodného 29 Kč/m3, stočného 400 Kč/osoba trvale žijící 
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3. Záměr – nákup pozemku (chodník Kateřinky) 
Zastupitelé se dohodli na odkupu pozemku za stejných podmínek, jako byl proveden 
odkup pozemku, na němž se nachází část tohoto chodníku, již před několika lety. 
Pozemek před uzavřením kupní smlouvy přeměří geodet a soudní znalec určí kupní 
cenu. 
  

Hlasování: pro 4 hlasy 
 

Usnesení č.2: Zastupitelstvo souhlasí s nákupem pozemku v ulici Kateřinka 
 
4. Dotace na opravu místních komunikací 
Zastupitelstvo Středočeského kraje opět zamítlo bez uvedení důvodu naši žádost o 
dotaci na opravu místních komunikací v rámci Středočeského Fondu rozvoje obcí a 
měst. 
 
5. Oprava komunikace v Kateřinkách 
S hledem na zamítnutí žádosti o dotaci na opravu této komunikace, zastupitelé již 
dříve rozhodli, že oprava bude z rozpočtu obce. Obecní úřad obdržel nabídku od 
firmy ČAKUS s.r.o. v ceně 730.968 Kč s DPH. Starosta prověří další cenové nabídky. 
Poté bude vybrán zhotovitel. Zastupitelé navrhují, v rámci stavebních možností, 
zachování stávající výšky komunikace. 
 
6. Změna úředních hodin v měsících červenec a srpen 
Starosta obce navrhl změnu úředních hodin v době prázdnin. 
Úřední den bude vždy v pondělí od 18.00 do 20.00 hodin. 
 

Hlasování: pro 4 hlasy 
 

Usnesení č.3: OZ rozhodlo o omezení úředních dní v době prázdnin. 
Úředním dnem bude vždy pondělí 18.00-20.00 hodin. 
 
7. Užívání obecních pozemků 
Na základě digitalizace aparátu Katastrálního úřadu obdržela obec nové katastrální 
mapy. Z těchto map vyplývá, že někteří občané dlouhodobě užívají neoprávněně 
pozemky obce. Zastupitelé rozhodli o prověření užívání těchto pozemků. Starosta 
obce přizve geodeta a soudního znalce, kteří pozemky přeměří a určí prodejní cenu. 
Poté budou dotčení občané obeznámeni a vyzváni ke koupi pozemků, popř. jejich 
pronájmu. 
 

Hlasování: pro 4 hlasy 
 

Usnesení č.4: Zastupitelstvo obce schvaluje prověření neoprávněného užívání 
obecních pozemků a jejich následný odprodej. 
 

8. Došlá pošta 
8.1 Katastrální úřad žádá o zveřejnění nabídky prodeje pozemků a domu čp. 24. Tyto 
nabídky budou vyvěšeny do 13. 7. 2010.  
8.2 Pan Patrik Chatrný a pan Jiří Pokorný žádají o odkup pozemku mezi jejich domy. 
Jelikož s tímto pozemkem sousedí pozemky také jiných majitelů, musí být žádost 
doplněna o jejich vyjádření. 
8.3 Dne 18. září 2010 proběhne v Klecanech čtvrtý zábavný den „Sousedé se spolu 
dobře baví v Dolním Povltaví“. Žádáme občany, kteří by chtěli obec reprezentovat 
v některé sportovní aktivitě, aby se co nejdříve přihlásili na OÚ. Jedná se o tyto 
disciplíny: malá kopaná, nohejbal, jízda na kole do vrchu, kolečkové brusle, dětská 
vybíjená, soutěž v páce, běh do schodů, pojídání švestkových knedlíků, sprejování 
zdi. 
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8.4 Pan Libor Lysák informuje obec o změně projektu výstavby penzionu a způsobu 
využívání budovy. Budova bude sloužit pro mimoškolní přípravu předškolních dětí 
formou soukromé mateřské školky a v letních měsících jako hlídání dětí. Školička 
bude zaměřena na sportovní výchovu. Zahájení provozu je plánováno od září 2011. 
Obecní úřad prověří počet předškolních dětí v příštím roce a následně projedná 
možnosti umístění našich dětí v tomto zařízení. 
 
9. Diskuze, různé 
9.1 Návrh paní Macanové na rozšíření silnice před mostkem na hlavní silnici při 
příjezdu od Odolena Vody z důvodu trhání krajnice. Jelikož silnice není v majetku 
obce, požádal starosta paní Macanovu o sepsání problémů s nedostatečnou šířkou 
vozovky a nerespektování dopravního omezení v tomto úseku. Tento návrh bude 
poté předložen Správě a údržbě silnic k posouzení. 
9.2 Pan Václav ústně zažádal o pronájem místního pohostinství. Starosta doporučil 
sepsat tuto žádost písemně s uvedením představy jeho podnikatelského záměru.  
Dále starosta obce zjistí smluvní vztah s panem Karasem.  
9.3 Komunální volby. Zastupitelé se usnesli na sestavení sedmičlenného 
zastupitelstva. Obecní úřad zajistí včasné vyvěšení počtu petičních hlasů potřebných 
k registraci kandidátek.  
 

Hlasování: pro 4 hlasy 
 

Usnesení č.5: Zastupitelé rozhodli o sestavení sedmičlenného zastupitelstva 
 

9.4 Na návrh spoluobčanů starosta zjistí možnost zkrácení smluvního vztahu s VaK 
Zápy. Nynější smlouva je uzavřena na dobu 5-ti let. Smlouva je k nahlédnutí na OÚ. 

 
 

Závěr: Starosta pozval přítomné na příští zasedání, poděkoval přítomným členům 
zastupitelstva obce za účast  na zasedání a ukončil zasedání  OZ  ve 21.30 hodin 
  
 
Ve Veliké Vsi 30. 6. 2010             

   
  Zapisovatelka: Lenka Kučerová   
 
 
Ověřovatelé: Zdeněk Kněž, Josef Špeta 
 

 
 
 
 
 
 
 
……………………………..                                              ……………………………… 
     Ing. Václav Hanykýř                                                           Lenka Kučerová      
                starosta                                                                     místostarostka  
 


